



### **Närvarande:**

Urban Larsson, Martin Hedberg, Susanne Jonsson, Linda Lindblom Hedberg, Leif Putte Gilberg, Jan-Olov Nyman och Karina Nilsson

### **§ 23 Mötets öppnande**

Urban förklarar styrelsemötet öppnat.

### **§ 24 Godkännande av dagordning**

Vi beslutar att godkänna dagordningen.

### **§ 25 Föregående mötesprotokoll**

Protokoll nr 2 verksamhetsår 2023.

Vi beslutar att godkänna protokollen och lägga de till handlingarna.

### **§ 26 Kvarstående arbeten**

#### **Verksamhetsplan**

Det blev något fel på dokumentet vi skrev förra gången. Karina försöker återskapa det.

#### **ID-kort**

Martin skrev till Urban J om att fortsätta göra inplastade kort. Han kan göra det. Karina skickar ut ett mail till alla om att de får skicka kort och uppgifter till Urban så fixar han detta.

#### **Hemsidan**

En återrapport från Karina och Martin. Dom har haft ett uppstartsmöte och börjat redigera hemsidan. Karina har skickat ut ett mail till samtliga SGAer om att få in rätt information till sidan.

### **§ 27 Ekonomi**

Susanne har skickat ut rapporterna till oss. Det ser bra ut. Susanne har fixat ett nytt sparkonto och satt in 400.000 kr dit. Nu har vi 2,75% i ränta istället för 1,10%.

### **§ 28 Inkommande post och skrivelser**

Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna.

### **§ 29 Rapporter och uppkomna frågor**

#### **a) Rapport från SGA och rådgivare**

**Martin – RB**, utbildning på Scandic i Falun den 14/5. Det kommer att bli en del tävlingar i sommar.

**Putte – FR**, Putte letar fortfarande efter en SGA. Finns ett namn på gång. Det var en utbildning i Bollnäs den 15/4 för tävlingsledare och tekniker. I maj börjar sommartävlingarna.

**Putte – Bilcross**, Putte har en SGA på gång, ej fått klart än. En tävling den 6 – 7 maj.

**Putte – Arena grus**, Putte ska börja dra i gång detta. Han ska försöka få ihop en kommitté.

## **b) Förbundsmötet**

Vi pratar om när vi ska träffas på Arlanda. Vi går igenom handlingar.

## **c) Vagnboksutfärdare**

Vi har fått en fråga från Anders Tholander om nya vagnboksutfärdare för folkrace. Vi godkänner David Stafås och Stefan Frykstedt som vagnboksutfärdare men vi kan inte godkänna Mattias Blomqvist för han saknar rätt licens.

Vi godkänner en ny vagnboksutfärdare i bilcross, Mats Jönsson, från SMK Hälsinge.

## **§ 30 Miljö**

Jan-Olov ska kolla igenom info på hemsidan gällande miljö samt en ny lista på certifierade klubbar. Planerar in en utbildning i oktober. Preliminärt v 41.

## **§ 31 Utbildning**

Vi har haft en miljöutbildning i februari och det blir en till i höst. Det har varit en utbildning för tävlingsledare och tekniker i Folkrace. Det kommer ev att bli en nationell utbildning för domare i Folkrace. Det blir en utbildning i radiobilar den 14/5. Det efterfrågas utbildning i rally för tävlingsledning och tekniker.

## **§ 32 Övrigt**

Vi diskuterar det här med utbildningskrav kontra licenser. Vem har koll på att de som har licenser går fortlöpande utbildningar. Putte skickar en fråga till SBF om hur man kan kolla detta.

## **§ 33 Nästa möte**

Styrelsemöte i samband med folkrace tävling i Borlänge den 18/5, kl. 10.00

## **§ 34 Mötets avslutande**

Urban tackar för mötet.

Urban Larsson  
Ordförande

Karina Nilsson  
Sekreterare